
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-BLD 

Opheffen adviesraad binnenstad 

1- Notagegevens   

Notanummer 2017-001977 

Datum 27-11-2017 

Programma:   

10 Economie, kunst en cultuur 

Portefeuillehouder Weth. Kolkman 
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Routing d.d. 

Programmamanager economie 28-11-2017 

Regiemanager economie 11-12-2017 

Wethouder economie 13-12-2017 
 

  par. 

[X]adj.secr. 05-01-2018 

[ ]gem.secr. -- 

BIS Openbaar 

Status Definitief2018-01-10 

  

Bijlagen 

  
B & W d.d.: 09-01-2018 
  
Besloten wordt: 

1 De "Regeling inzake een adviesraad binnenstad" in te trekken en daarmee de adviesraad binnenstad op 
te heffen per 1 januari 2018; 

2 Onderzoek te doen naar gewenste vorm van externe advisering over binnenstad-aangelegenheden. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

  de leden van de adviesraad binnenstad op de hoogte zijn gebracht van het besluit. 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 

Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Ja 

Adviesraad/ Adviesraden 



 
Adviesraad voor de Binnenstad 

  

Toelichting 

Inleiding 

Korte voorgeschiedenis  
In 2007 heeft uw college de adviesraad binnenstad ingesteld. Het betreft een adviesorgaan dat gevraagd en 
ongevraagd adviseert over binnenstadaangelegenheden op allerlei gebied. De adviesraad bestaat uit 9 
personen: een onafhankelijk voorzitter en 8 leden met een bepaalde affiniteit met de binnenstad: detailhandel, 
horeca, toerisme, cultureel erfgoed, vastgoed, marktwezen, culturele instellingen en bewoners. 
 
Huidig functioneren adviesraad 
De leden van de adviesraad binnenstad zitten op persoonlijke titel in de adviesraad. Veel 
adviesraadleden  hebben echter ook bestuursfuncties bij organisaties die belangen hebben in de binnenstad. 
Door deze overlap vertegenwoordigen ze op een bepaalde manier ook hun achterban. De adviesraad heeft 
jarenlang prima gefunctioneerd maar de laatste tijd wordt het hebben van een bestuursfunctie steeds meer als 
lastig ervaren door de adviesraadleden. Om die reden is een aantal adviesraadleden ook uitgetreden. Dit zou 
kunnen worden opgelost door alleen maar adviesraadleden te benoemen die geen bestuursfuncties hebben bij 
organisaties met belangen in de binnenstad. De adviesraad heeft het college gevraagd  de rol van de 
adviesraad opnieuw te bezien.  
 
Het voorstel is om de adviesraad op te heffen. Bij "Argumenten voor en tegen" wordt dit nader geduid en is een 
procedurevoorstel opgenomen om te komen tot een ander type van advisering over de binnenstad. 

  
Beoogd resultaat 

- Opheffen van de adviesraad binnenstad; 
- Onderzoek instellen naar gewenste vorm van externe advisering over binnenstadaangelegenheden; 

  
Kader 

Regeling inzake een adviesraad binnenstad; 

  
Argumenten voor en tegen 

Andere manier van adviseren over binnenstad 

Het hebben van een formele regeling over de advisering strookt niet meer met de dynamiek die zich op dit 

moment in de binnenstad afspeelt. De ontwikkelingen volgen elkaar snel op en hier moet snel op worden 

ingespeeld. Dit vraagt om een andere manier van advisering, in ieder geval niet meer met een formele regeling. 

Er zijn vele andere manieren om snel(ler) advies te krijgen als hieraan behoefte is.     

De adviesrol over actuele zaken in de binnenstad is de achterliggende tijd steeds meer komen te liggen bij het 

bestuur van Binnenstadsmanagement (hierna: BSM). 

Binnenstadsmanagement ook behoefte aan klankbord  
Zoals bekend heeft BSM de laatste tijd ook een ontwikkeling doorgaan. Sinds 1 januari 2017 wordt het 

bestuur gevormd door vastgoedeigenaren en ondernemers uit de binnenstad (detailhandel, horeca, vastgoed en 

markt) en niet meer door vertegenwoordigers van organisaties. Ook BSM heeft behoefte om advies in te winnen 

en om goede contacten te onderhouden met organisaties op gebied van cultuur, toerisme, erfgoed en dergelijke. 

Hierbij wordt gedacht aan een klankbordgroep. Dit moet nog nader worden vorm gegeven. Ook dit aspect 

kan worden meegenomen bij het onderzoek over de gewenste toekomstige advisering over 

binnenstadaangelegenheden (zie hierna).     

 

Externe advisering over binnenstad blijft nodig/onderzoek 

Met het opheffen van de adviesraad binnenstad is zeker niet gezegd dat externe advisering over de binnenstad 

niet meer nodig is. De eerste helft van 2018 gaat gebruikt worden om te onderzoeken wat de gewenste vorm 

van advisering over de binnenstad is.    
  
Extern draagvlak (partners) 

De leden van de adviesraad binnenstad kunnen instemmen met de opheffing. Wel hebben zij aangegeven dat 



 
het belangrijk is dat externe advisering over binnenstadaangelegenheden gewaarborgd blijft. 

  
Financiële consequenties 

Dit voorstel heeft geen financiële consequenties. 

  
Aanpak/uitvoering 

De leden van de adviesraad binnenstad worden op de hoogte gebracht van het besluit. Ze worden op gepaste 
wijze bedankt voor hun jarenlange inzet voor de Deventer binnenstad. Ook wordt hun kennis gebruikt bij het 
onderzoek naar de gewenste vorm van externe advisering. 

 


